
Saksprotokoll i Helse- og omsorgsutvalget - 03.09.2019  
 
Helse- og omsorgsutvalget har nå det siste møtet for perioden og kommunedirektøren har 
oppfordret til at hvert enkelt utvalg foretar en evaluering.  
 
Resultat av evalueringen: 
 

Saksdokumenter    
Kommer innkallingen tidsnok?   Ja. 

Størrelsen på saksdokumentene (inkl.  
vedlegg)  

 Det er stort sett passe størrelse, men 
ettersom utvalget behandler alle saker 
om skjenkebevillinger, er det ofte svært 
mange dokumenter knyttet til dette 
med i innkallingen. 

Kvaliteten på saksdokumentene  
  

Kvaliteten er god. 
  
  

Er sakene krevende å sette seg inn i?  
  

 Det er svært ofte krevende saker å 
sette seg inn i, ettersom de blir så 
faglig spesifikke. Da er det greit at 
saksfremleggene er spisset og 
kortfattet, så kan man heller bruke tid i 
møtet til å få ekstra informasjon og 
sette seg ordentlig inn i saken. 
 

Oppleves det som at sakene som behandles er 
av stor viktighet?  

 Alle skjenkebevillingene oppleves ikke 
som viktige. I tillegg er helse- og 
omsorgssektoren svært regulert, så det 
er ikke alltid så mange saker til politisk 
behandling. 
  

Oppleves sakene som relevante?  
  

 Ja, det er mye viktig informasjon som 
blir gitt i møtene, både gjennom 
sakene og ellers. 
  

Blir for mange eller for få saker delegert til 
administrasjonen?   

 Ingen av delene, helt grei delegering 
  
  

Oppleves det som om det meste er avgjort i 
administrasjonen før politikerne får sakene til 
vurdering  

Ikke først og fremst i administrasjonen, 
men heller via statlige føringer, 
reguleringer og lovverk.  

Gjennomføring av møtene    
Har utvalgsmøtene hatt et godt oppmøte av faste 
utvalgsmedlemmer?  

 Ganske godt oppmøte, men i perioder 
har det vært langt mellom møtene for 
enkelte utvalgsmedlemmer. Det 
positive er at utvalget svært ofte har 
brukt samme varamedlemmer, så 
disse har etter hvert blitt godt kjent 
med utvalgets saker og 
ansvarsområde. 



 

Møtehyppighet – for mye – for lite – akkurat 
passe?  

Passe mange møter. Noen ganger har 
man avlyst møter, dersom det ikke har 
vært saker. Andre ganger har man 
avviklet saksbehandling via telefon 
eller e-post. Dette har fungert svært 
bra.  
  

Er møteledelsen god?  
  

 Ja.  
  
  

Preges møtene av en god debattkultur?  
  

 Ja. 
  
  

Er samarbeidsklimaet godt?  
  

 Ja. 
  
  

Er det lett å ta ordet?  
  

 Ja. 
  
  

Er du engasjert?  
  

 De fleste medlemmene er engasjerte. 

 
 
 
 
 


